



**Hassan Bin Abdullah AlShuaiby**  
Chairman of the Board of SICO Capital



**Bassam Abdulaziz Noor**  
Chief Executive Officer at SICO Capital

## SICO Capital Announces New Board of Directors

SICO Capital, a subsidiary of SICO BSC (c), a Bahrain based Wholesale Bank licensed by Central Bank of Bahrain Bank and a leading provider for asset management, brokerage, and investment banking in the Kingdom of Saudi Arabia, announced today its new Board of Directors, which included the appointment of two new independent members: Fawaz Khalid AlBawardi and Mohamed Sameer Ghonaim; three new board members representing the parent company SICO BSC (c): Khalid Abdelaziz AlJassim, Ali Abdulrahman Marshad, and Bassam Abdulaziz Noor; and the reappointment of Hassan bin Abdullah AlShuaiby as Chairperson and Najla Mohamed AlShirawi as Vice Chairperson. The new board shall serve for a period of three years.

**SICO Capital's Chairperson, Hassan bin Abdullah AlShuaiby**, expressed his enthusiasm regarding the new appointments, saying, "It is with great pleasure that we welcome the new board members to SICO Capital's Board of Director. Their combined wealth of experience and diverse backgrounds in various sectors will undoubtedly enrich our discussions and enhance our decision-making processes and governance. We are confident that they will play pivotal roles in guiding SICO Capital towards continued growth and success. I would like to extend our deepest thanks and appreciation to our outgoing Board Members who have successfully served their tenure and provided us with invaluable insight and direction."

**SICO Capital's CEO, Bassam Abdulaziz Noor** welcomed the new board adding, "We are confident that the new board will enhance the company's

vision and growth plans. With the new appointments, we are poised to explore new opportunities, deepen client relationships, and further solidify our position as a leading financial institution in the Kingdom.”

Fawaz AlBawardi brings more than 13 years of experience in asset management and serves on a substantial number of company boards and board committees. AlBawardi is the Head of Asset Management at AlBawardi Group, a position which saw him lead the strategic transformation of the Group and increase operational efficiency. He is also the Managing Director of BENA Steel Industries. AlBawardi holds a bachelor’s degree in finance from Concordia University in Canada, and a Professional Development Certificate from Stanford University.

Mohamed Ghonaim joins the SICO Capital Board of Directors with over 16 years of professional experience. He is the Co-founder and former CEO of D360 Bank since inception, launching the first digital bank in Saudi Arabia. Prior to that, he was an Engagement Manager at McKinsey & Company and Saudi country manager for Rocket Internet Middle East. He also sits on multiple boards advising the leadership teams of primarily tech companies and startups in the region. Ghonaim holds a Bachelor of Engineering with Honors from the University of Manchester and a Master’s in Business Administration from Harvard Business School.

Khalid AlJassim is an independent board member at SICO BSC (c), Najla AlShirawi is Group CEO of SICO BSC (c) and Ali Marshad is Group Head Fixed Income - Asset Management at SICO BSC (c).

*-Ends-*

**Media Contact:**

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)



بسام عبدالعزيز نور  
الرئيس التنفيذي لشركة سيكو المالية



حسان بن عبدالله الشعبي  
رئيس مجلس إدارة شركة سيكو المالية

## شركة سيكو المالية تعلن عن تعيين مجلس إدارة جديد

أعلنت شركة سيكو المالية، الشركة الرائدة في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية والتابعة لسيكو ش.م.ب (م) المرخصة من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي والواقع مقرها في مملكة البحرين، اليوم عن تشكيل مجلس إدارة جديد شمل تعيين عضوين مستقلين جديدين وهما فواز خالد البواردي ومحمد سمير غنيم، بالإضافة إلى تعيين ثلاثة أعضاء جدد ممثلين للمالك سيكو ش.م.ب (م) وهم خالد عبد العزيز الجاسم وعلي عبد الرحمن مرشد وبسام عبدالعزيز نور وإعادة تعيين كل من حسان عبدالله الشعبي كرئيس مجلس إدارة ونجلاء محمد الشيراوي كنائب رئيس المجلس. وتبلغ مدة عضوية المجلس الجديد ثلاث سنوات.

عبر الأستاذ حسان بن عبدالله الشعبي، رئيس مجلس إدارة شركة سيكو المالية عن تفاؤله بالتعيينات الجديدة، قائلاً: "يسرني ويشرفني أن أرحب بالإخوة أعضاء مجلس الإدارة الجديد، متمنياً لهم كل التوفيق لتحقيق رؤية وتطلعات الشركة الطموحة في ظل الكفاءات والخبرات المتنوعة الذي يتمتع بها أعضاء المجلس، والذي سيمثل إضافة قيمة للمجلس ويعزز من آليه صنع القرارات والحوكمة. وأتوجه بخالص الشكر والتقدير لأعضاء مجلس الإدارة في دورة السابقة على دعمهم للشركة خلال الفترة.

من جانبه، وجه الأستاذ بسام عبد العزيز نور، الرئيس التنفيذي لشركة سيكو المالية، التهنئة للأعضاء الجدد في مجلس الإدارة قائلاً: "إننا على ثقة بأن المجلس الجديد سيعزز رؤية ورسالة الشركة لتطلعات جديدة وكبيرة، فضلاً عن دعم جهود الشركة الرامية إلى تحقيق المزيد من النجاحات. وفي ظل تعيين المجلس الجديد، فإننا مؤهلون للاستفادة من الفرص الواعدة وتعزيز علاقتنا مع عملائنا وترسيخ مكانتنا كمؤسسة مالية رائدة في المملكة."

يملك الأستاذ فواز خالد البواردي أكثر من 13 سنة من الخبرة في إدارة الأصول. وقد شغل العديد من المناصب البارزة في مجالس إدارات الشركات ولجان مجلس الإدارة. يرأس الأستاذ فواز قسم إدارة الأصول في مجموعة البواردي، حيث قاد عملية التحول الاستراتيجي للمجموعة ونجح في تعزيز كفاءتها التشغيلية. كما أنه العضو المنتدب في شركة بناء للصناعات الحديدية. الأستاذ فواز حاصل على بكالوريوس في العلوم المالية من جامعة كونكورديا في كندا، وشهادة التطوير المهني من جامعة ستانفورد.

من ناحية أخرى، يمتلك الأستاذ محمد سمير غنيم خبرة مهنية تزيد عن 16 عاماً، وهو الشريك المؤسس والرئيس التنفيذي السابق للبنك الرقمي "دال 360" أول بنك رقمي في السعودية. وقد عمل سابقاً كمدير مشاريع في ماكنزي أند كومباني ومدير عام في روكيت إنترنت الشرق الأوسط. والأستاذ محمد عضو في عدد من مجالس الإدارات، حيث يقدم استشاراته المتخصصة إلى فرق الإدارة في الشركات التقنية والشركات الناشئة في المنطقة، وهو حاصل على بكالوريوس هندسة مع مرتبة الشرف من جامعة مانثستر، وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة هارفارد.

ومن الجدير بالذكر أن الأستاذ خالد عبد العزيز الجاسم هو عضو مجلس إدارة في سيكو ش.م.ب.، والأستاذة نجلاء محمد الشير اوي الرئيس التنفيذي للمجموعة في سيكو ش.م.ب.، بينما يشغل الأستاذ علي عبد الرحمن مرشد منصب رئيس إدارة الأصول لأدوات الدخل الثابت للمجموعة في سيكو ش.م.ب. .

- انتهى -

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس

مدير العلاقات العامة، سيكو

هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

البريد الإلكتروني: [noweis@sicobank.com](mailto:noweis@sicobank.com)